



Tomas Jegeus
President
Fox International Productions

A veteran film marketing and distribution executive, Tomas Jegeus has been President of Fox International Productions since 2015. During his tenure, Fox has aligned all of its international territory productions under the FIP banner and has grossed over \$1 billion from films it produced or acquired. He previously served as 20th Century Fox Film's co-President of Worldwide Theatrical Marketing and Distribution, and before that he co-lead Fox's international marketing and distribution teams. Jegeus began his career at Fox in 1990 as Marketing Director for the U.K. office. In 1998 he moved to Hong Kong to become Vice President of Fox's Asia/Pacific Marketing division. During a stint as Executive Vice President of Marketing for UIP, he was responsible for the international marketing for all UIP product. Jegeus returned to Fox in 2004 as Executive Vice President at 20th Century Fox International in Los Angeles, overseeing the international marketing campaigns for the entire slate of releases. He was promoted to co-President of the division in 2005.

Tomas Jegeus
总裁
福克斯国际制作公司

Tomas Jegeus作为一名资深的电影营销和分销主管，他自2015年以来，担任福克斯国际制作公司的总裁。在他任职期间，福克斯已将FIP旗下所有国际领域的制作进行了整合，并通过其制作或分销的电影，获得总收入超过10亿美元。他曾任二十世纪福克斯国际院线营销和发行的联合总裁，并联合领导过福克斯国际市场营销和发行团队。Jegeus1990年加入福克斯担任英国办事处的市场总监。1998年，他搬到香港成为福克斯亚太市场部副总裁。在任UIP营销执行副总裁期间，他负责所有UIP产品的国际营销。Jegeus于2004年返回福克斯，在洛杉矶担任20世纪福克斯国际执行副总裁，负责整个电影发行业务的国际营销活动。他于2005年晋升为该部门的联席总裁。